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Altınordu Belediye Başkanı Engin Tekintaş, meyilli arazilere sahip mahallelerde tel çitlemeler
yaparak, mahalle sakinlerinin güvenliğini sağlamaya çalıştıklarını söyledi.Altınordu Belediye
Başkanı Engin Tekintaş, meyilli araziler üzerine kurulu olan Selimiye, Saray,  Aziziye ve
Taşbaşı Mahallelerinde, Fen İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler tarafından yol kenarlarında
güvenliği sağlamak için tel çitlemeler yapıldığını ifade etti.Seçim öncesi vatandaşların en fazla
talep ettiği konular arasında yer alan “Tel Çitleme” projesi ile başta çocuklar olmak üzere tüm
mahalle sakinlerini koruma altına aldıklarını ifade eden Belediye Başkanı Engin Tekintaş,
Selimiye Mahallesi’nde başlayan çalışmaların, meyilli olan diğer mahallelerde de
sürdürüleceğini söyledi. Başkan Tekintaş şunları söyledi; “ 30 Mart seçimleri öncesinde Selimiye
Mahallemiz başta olmak üzere Saray, Aziziye ve Taşbaşı Mahallelerimizde yükseklikten
kaynaklanan problemleri biliyoruz. Seçim döneminde vatandaşlarımızın bu bölgelerde bize
ilettikleri en büyük problem güvenlik olarak geliyordu. Bu güvenlik çerçevesi içerisinde yeni
binaların yapıldığı noktalar var. Onun ötesinde İstinat duvarlarını yaptığımız yolların geçişinin
sağlandığı ama güvenliğin son derece tehlikeli olduğu yerler vardı. Biz de o dönemde buradaki
vatandaşlarımıza güvenlikle ilgili olarak söz vermiştik. Burada bugün devamı sağlanan çalışma
neticesinde, tel çitlerle bu bölgeleri koruma altına alarak, çocuklarımızın daha rahat oyun
alanları oluşturuyoruz. Böylelikle anne ve babaların evlerinde rahat bir şekilde oturmalarını
sağlıyoruz”.

TEL ÇİTLEME SAYESİNDE MAHALLELERİMİZİ KORUMA ALTINA ALIYORUZ

Altınordu Belediye Başkanı Engin Tekintaş, Selimiye Mahallesi Muhtarı Recep Günaydın’ın
daha önceden sunduğu rapor doğrultusunda belediye olarak mahallede bir tarama yaptıklarını,
ilk olarak da güvenliği sağlamak amacı ile tel çitler yapmaya başladıklarını ifade etti.Belediye
Başkanı Tekintaş 92 mahalle muhtarları ile koordineli olarak çalışmaları yürüteceklerini ifade
ederek, “ Selimiye Mahallesi muhtarımızın bizlere rapor olarak getirdiği yerleri bizler de tek tek
dolaşarak inceledik. Muhtarımızın bize sunduğu raporlar dışında bizim daha önceden de
belirlediğimiz yerlerde çalışmalara başladık. Bu çalışmalar bittiğinde bu bölgelerdeki
vatandaşlarımızın korku dolu günleri geri de bırakmış olacaklar. Yeni eğitim öğretim sezonu
geliyor, kış sezonu yaklaşıyor. Bu mevkilerde yollarımız biraz daha güvensiz, biz de bu
güvensizliği ortadan kaldırmak için de güvenli bir çitleme yolu ile bölgeyi koruma altına alıyoruz”
şeklinde konuştu.
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